

PSK Kupla ry Hallituksen kokous 11/2020

Aika: 28.5.2020 klo 17:00

Paikka: ZOOM

Paikalla:

- Anna Ylinen (puheenjohtaja)
- Marianne Honkasaari (sihteeri)
- Eero Pollock
- Aino Hautala
- Heikki Pulkkinen
- Emmi Kosomaa (saapui kohdassa 6.1 klo 17.09)

Poissa:

- Totti Nurmi

Pöytäkirja

1. Kokouksen avaaminen

Päätös: Anna Ylinen toimi kokouksen puheenjohtajana avaten kokouksen kello 17.02.

2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen

Päätös: Kokous todettiin laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Työjärjestyksen hyväksyminen

Päätös: Hyväksyttiin kokouksen esityslista (liite 1) kokouksen työjärjestykseksi.

4. Ilmoitusasiat

- 4.1. Sukellusluvut on saatu: sotamuseo & suoja-alue.
- 4.2. Suurjoulujen tila on varattu.

5. Yleiset asiat

- 5.1. otax ylläpitäjä?
Heikki toimii tänä vuonna ylläpitäjänä. Hän on hoitanut tänä vuonna ilmoituksen AYY:lle.

6. Jäsenasiat

- 6.1. Hyväksytään seuraavat uudet jäsenet
 - 6.1.1. Juho Pirhonen, ulkojäsen
 - 6.1.2. Erika Kuosa, ulkojäsen
 - 6.1.3. Kaisa Lehikoinen, ulkojäsenSuoja-alue-luvat uusille? Heikki päivittää listat ennen sellaisia leirejä, joihin niitä tarvitaan, ja



hakee uusille luvat.

7. Talousasiat

- 7.1. Emmi on saanut harjoittelupaikan syksyille Ruotsista, joten avataan haku uudelle rahikselle? Olisi hyvä, jos rekrytään ennen elokuuta, jotta Emmi voi perehdyttää ennen lähtöään. Emmi voi hoitaa juoksevat asiat vielä syksyn ja uusi voisi keskittyä kehitettäviin asioihin ja kilpailutuksiin tänä vuonna sekä toivottavasti jatkaa seuraavan vuoden virassaan.

Päätös: Avataan haku uudelle rahikselle. Emmi laittaa sähköpostin.

- 7.2. Hyväksyttävät laskut:

7.2.1. Pidä saaristo siistinä ry:n jäsenmaksu molemmille veneille, (2 x 35 € => 70 €

- 7.3. Budjettikatsaus

7.3.1. Emmi tekee laajan budjettikatsauksen kesäkuun aikana.

- 7.4. Rahiksen syksy

- 7.5. Onko viime vuoden käyttökorvaukset laskutettu?

Ei.

- 7.6. Onko vuokralaitteet laskutettu?

Ei tietoa. Viime vuoden rahikselta selvitetään.

- 7.7. Suuntoyhteistyö?

Kevään talkoista on lähetetty lasku Suunnolle. Yhteistyö on nyt jäähyllä todennäköisesti syksyyn asti, jolloin uusi yhteyshenkilö Riku Tervonen ottaa yhteyttä Eeroon.

- 7.8. Kausikortit?

Ei laitettu vielä eteenpäin, koska kauden sukellukset olleet epävarmoja koronan takia. Nyt voidaan laittaa jäsenistölle.

8. Sukellusasiat

- 8.1. Jäsenmaksujen karhukirjeet ja sukellusluvat.

Sukellusluvat on haettu kaikille jäsenrekisterissä olleille.

- 8.2. Leirikesä! updates?

Uudet suunnitelmat tehty aika pitkälle Porkkalaan saakka, sen jälkeen jatko on vielä avoinna. Leiri Biosukeltajien kanssa edelleen suunnitelmissa. Pellingin leirin viikonloppu on vielä auki. Iltakeikkoja on toivottu paljon, myös Kammiolta, jotta autottomatkin pääsevät keikolle helposti. Toivotaan suunnitelmallisuutta, jotta jäsenet voivat sovittaa sukellukset aikatauluihinsa etukäteen. Olisi hyvä, että listat olisivat vähintään 2 viikkoa eteenpäin kunnossa. Heikki potkii potkijaa.

9. Koulutusasiat

- 9.1. Mikä tilanne on kurssien hallivuorojen kanssa?

“Varatut tilat:

Leppävaaran uimahalli, hyppyallas, koko allas



“Tilaisuuden perumisen syy: Ryhmille ei myönnetä vuoroja toistaiseksi yleisöaikaan. Kesälle voi hakea iltaaikoja jolloin ryhmäpukuhuoneisiin pääsee 21.15 ja hyppyaltaaseen 21.30.”

Varataan vuorot torstaisin 21.30-23.00 sekä 20.45-22.00 lauantaisin ja sunnuntaisin kesäkuun kahdelle ensimmäiselle viikolle. Ei olla vielä saatu vahvistusta. Näillä saadaan suoritettua peruskurssin allasta ehdottomasti vaativat osat.

- 9.2. Kipparikoulutus
Jankkuri on luvannut ilmoittaa, milloin voisi pitää aloitusluennon. Todennäköisesti 14.6. jälkeen. Anna on viestitellyt muidenkin kipparien kanssa, ja heillä on kiinnostusta olla mukana järjestämässä koulutusta.
- 9.3. LSPK
Käytiin jo läpi.
- 9.4. Pekka huhta m1 kurssille -tilanne
Ei tietoa.
- 9.5. Kuivapuku workshop jäseneduksi (Liisan aloite)
“Hei hallitukselle pohdittavaksi että kun tuo kortitettujen kuivapukukurssi ei mikään rahasampo ole muutenkaan, vaan enemmänkin sisäänvetotuote, niin pitäisikö sitä tarjota ihan jäsenetuna jopa jatkossa? Ainakin luentojen verran ja niitä vois olla parikin settiä vuodessa, saisi ehkä myös syksyllä uusia mukaan ja heti keväällä avoveteen. Ja voisi olla joku kuivapukukummit, porukka kokeneita sukeltajia johon ottaa yhteyttä että tuu altaalle ja neuvo vähän, saat suklaata -tyyppisesti?”
- Idea hyvä, tätä kannattaisi pohtia ensi vuoden budjetin suunnittelun yhteydessä. Kurssin tulopuoli ei ole merkittävä, mutta kurssi toimii mahdollisesti uusien jäsenten houkuttimena. Voitaisiin laskuttaa normaalilla käytännöllä laitevuokraukset, kaasujen täytöt yms., ja muuten pitää workshop ilmaisena.
Kuivapukukummit tai muu nimetty porukka, jolla on hommat hanskassa, voisi olla hyvä idea. Anna tekee tästä uuden toimihenkilöviran.
Olisi hyvä myös pitää yksi kuivapuku-workshop keväällä ja yksi syksyllä jatkossa.
- 9.6. Tech skills -kurssi
Avovedet ovat nyt lauantaina. Tuli melko lyhyellä varoitusajalla, mutta hyvä että kurssi jatkuu. Heinä-elokuun vaihteeseen tulossa varakerta.

10. Uppopalloasiat

- 10.1. Allasvaraukset?
Kuivapukukurssille on varattu torstain vuorot, mutta se vie vain osan altaasta. Loput altaasta on uppopalloilijoiden käytössä, Totti hoitaa asian.



11. Veneasiat, Kalusto- ja kammioasiat

11.1. Veneen huoltotiimin tilanpäivitys?

Hinkki on huollettu ja vesillä ja kaikki toimii hyvin. Kytkin saattaa pamahtaa uudestaan 2 vuoden sisällä (tyyppivika), menee takuun piikkiin, jos näin käy. Antilla on homma hanskassa.

Irmelin moottoriin ostettu väärä osa, se täytyy vielä vaihtaa.

Molemmat veneet on katsastettu, pienet sähköviat korjauksessa. Hinkin runkokatsastuksessa kaikki kunnossa.

Trailerin huolto ja katsastus työn alla.

11.2. Jäseniltä tullut kyselyitä matkakompuran vuokraamisesta. Whatsappissa käyty keskustelua aktiivisesti, kompuraavasta Voden kommentti:

“ En ehdota vapaata oikeutta kaikille, mutta säännöllinen käyttö pitää kaluston paremmassa kunnossa. Hallitus voisi harkiten tarjota kalustoa jäsenille, joiden katsotaan olevan vastuullisia ja kykeneväisiä. Tietysti vaikeaa määritellä kuka on vastuullinen jne ja rikkoo varmasti jotain yhdenvertaisuus juttua. Mutta siis kaluston näkökulmasta.

Oikeastaan pitäisi päättää Capitanon tulevaisuudesta muutenkin. Sitä on laiminlyöty taas vuosia ja jos sitä huolletaan enemmän, niin olisi hyvä saada sille käyttöä. Nykykunnossa en sitä kovin aktiivisesti vuokraisi.

On se rakkine toimintakuntoinen, mutta vuokraajalla olisi hyvä olla enemmän taitoja kuin pelkkä käyttökoulutus, jotta osaa tarvittaessa vähän ratkoa ongelmia..

Kuplan leirillä on yleensä joku, jolta kysyä neuvoa. Vuokraajan pitäisi olla se henkilö itse”

Viesti Jari Kuosmaselta:

“Moi! Kuplachatissa vähä kyselin matkakompuran vuokraamista ja tästä ei ilmeisesti ollut selkeää linjausta. Hallitukselta voisin sitten anoa matkakompuraa vuokralle syyskuulle 4. - 6.9.. Ollaan menossa Koh Tao Diversin suomiporukalla Hossan kansallispuistoon viikonlopuksi sukeltamaan, n. 10-15 sukeltajaa. Kuplalaisia taitaa olla minä ja Tristan paikalla. Meille paineilmatäytöt riittää.

Omasta kompurauskokemuksesta:

-Täyttäjäkoulutus Kuopion Urheilusukeltajat ry kompuroihin ja olen täyttänyt heidän matkakompuroilla

-Kupla kiinteään kompuraan käyttökoulutus saatu, mutta matkakompuroihin ei.

-Gas Blender koulutus kesken, kesällä valmis”

Hallituksen keskustelu:

Isompi matkakompura on pitkälti Kuplan leirien käytössä kesän ajan. Pienempi eli Capitano on toiminut pitkälti varamatkakompurana. Se ei ole ollut aktiivisessa käytössä, eli on melko huonossa kunnossa. Lisäkäyttö voisi myös tehdä hyvää.

Jos matkakompuraa vuokrataan, se olisi Capitano. Vuokran tulee olla tarpeeksi suuri, jotta kulut varmasti tulee katettua. Kuplalla tulisi olla oikeus perua varaus tarvittaessa.

Lisäksi täytyisi varmistaa, että vuokraaja ymmärtää, että kyseinen kompura ei ole huippukunnossa. Vuokraajan tulisi myös osoittaa, että osaa käyttää kyseistä



matkakompuraa.

Tämä voisi toimia jäsnetuna ja lisätä kompuran vuokrauksen Kupla-webiin.

Tästä Anna muotoilee ehdotuksen, mihin Vode voi ottaa kantaa kompuraavastaavana.

12. Tapahtumat

- 12.1. Varattiin tilakähmyissä suurjouluhin OK20 iso ja pieni puoli sekä sauna 31.10.
Aiemmin ollut usein teema ja vähän enemmän paukkuja Suurjouluissa. Yleensä ollut omat tekijänsä. Voitaisiin rekrytää esimerkiksi uusia kuplalaisia. Tapahtuman järjestämisestä jäsenet saavat talkootunteja.
- 12.2. Finnedykkeet suunnitelmat ja ilmot
Ilmo menee kiinni ensi keskiviikkona, paljon jengiä on jo ilmonnut. Norskeilla ongelmia hieman paikan kanssa, mutta muuten kaikki etenee hyvin. Matkustustilanne koronan vuoksi on toki vielä auki.
- 12.3. Leiriesittely iltama
Viime vuonna pidettiin, voisi järjestää ennen leirikesän alkua. Zoom-muotoinen tai zoom-optiolla? Eero ja Aino juonivat yhdessä. Viikolla 24, Aino&Eero päättävät päivämäärän.
- 12.4. Vuosijuhlacooper
Kuplan vuosijuhlapäivänä 10.10. on pidetty perinteisesti Cooperin testi Otaniemessä. Sen jälkeen on vapaamuotoinen saunailta. Tänä vuonna se osuu lauantaille. Aino varaa ensisijaisesti Gorsun, jos se onnistuu kähmyjen päätyttyä.
- 12.5. Huutokauppa/Auksjon kesäkuu?
Villellä ja Alpilla (Kammiovastaavilla) ei ollut suurempaa ideaa tai intoa. Jos se järjestettäisiin vuosijuhlacooperin tai jonkun muun tapahtuman yhteydessä? Esimerkiksi keräilykamoista spektaakkeli Suurjouluhin? Kupla-kirpputori vuosijuhlacooperin yhteyteen, kaikki jäsenet voisivat myydä tavaraa ja halutessaan vaikka lahjoittaa tulonsa Kuplalle. Huutokauppa voisi olla tämän jälkeen Suurjouluissa tai muun tapahtuman yhteydessä erikseen.

13. Julli

Tilanne: Mikko Räsällä on kansio jossa on suurin osa materiaaleista. Hansulla suunnitelmana saada Jullin materiaalit kasaan toukokuun aikana.

vaihtoehto a)

- toteutetaan ja painetaan Julli vuoden 2019 sisällöllä.
- Visuaallinen ilme olisi Kuplan juhlavuosi-ilme, Camillan mukaan oli tähän tarkoitettu alunperinkin, hienoa! Esim täältä näkyy hienot sukeltaja grafiikat ja haalarimerkiksin painettu kupla 40 logo <https://kupla.org/kupla-40/>

vaihtoehto b)

- yhdistetään Julli 2019 ja Illu 2020
- painettuun lehteen saadaan sisältöä myös tämän vuoden puolelta ja tuoreemmilta kuplan jäseniltä (mm. hallituksen esittely ja P1 kurssi)
- mikäli lehteen saadaan juttu uuden hinkin hankinnan suunnittelusta, se voisi motivoida vanhoja jäseniä ja sponsoreita auttamaan uuden hinkin hankinnassa
- Tämä vaatisi että uudet jutut saataisiin kasaan esim. heinäkuun loppuun mennessä, mutta ei sitten tarvitsi tehdä syksyllä enää Illun taittoa.



- Ilmestymisaika olisi varmaan syyskuun alussa.
- Ideoita juttuihin on listattu Kupla 2020 driveen "Illu/blogikirjoitukset" -kansioon. Käykää lukemassa ja kommentoimassa.

Tämän vuoden jutut olisivat ajankohtainen lisä ja varmaan relevantimpaa tietoa uusille kuin historia-asiat. Saisiko taitettua Jullin ja Illun samaan lehteen eri päin?

Otetaan vaihtoehto b). Anna heittelee nakkeja ja Aino koppailee.

Jullin sponsoreille täytyy tiedottaa aikataulusta. Anna hoitaa.

14. Muut esille tulevat asiat

- 14.1. Kammion ulko-ovi ei aina mene lukkoon. Ulospäin ei näy, meneekö lukkoon. Eero laittaa kammiovastaaville viestiä.
- 14.2. Kammion vanhat avaimet eivät ole aina toimineet viime aikoina. Heikki tietää syyn.

15. Seuraavat kokoukset

16. Kokouksen päättäminen

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 18.44.

Liitteet

1. Esityslista

Puheenjohtaja	Sihteeri
Anna Ylinen	Marianne Honkasaari

